
也门使馆廊坊代理合同加签

产品名称 也门使馆廊坊代理合同加签

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 808.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

认证办理时间太长？？咨询办理热线：15913941040 程丹;深圳杰鑫诚竭诚为您服务，让您足不出户即可轻
松处理好使馆/商会认证；作经验丰富，为您推荐方便快捷的认证服务！期待与您合作！

（廊坊）代理合同也门使馆加签(Langfang) Agency contract signed by the Yemeni Embassy

联系人：程丹   15913941040  QQ：2623880699

为什么国外客户要求做使馆加签

答：近几年来，我国向拉美、非洲、中东等country和地区的出口逐年增加，尤其是轻工业品占有较明显
的优势，这些country和地区已成为我国对外出口的新兴市场。这些country处于保护本国市场的需要，纷
纷制定了严格的贸易保护政策，其中许多要求我出口商品单证必须经过进口国驻我国使馆的加签，才可
办-理通关手续。目前，要求使馆加签的主要country有阿根廷、埃及、沙特、伊朗、阿联酋、土耳其等，
但除中东、南美、非洲等地区，一些欧美country也正加入到这一行列中来。

 Endorsement by the Consular Department of the Ministry of Foreign Affairs and the Embassy

After reviewing the documents submitted by the agency, the documents that can be signed by the consul (such as the
certificate of origin) and the documents issued by the official/party agency and the notary department (such as the
commodity inspection certificate issued by the Commodity Inspection Bureau, the Animal and Plant Quarantine
Bureau The issued animal and plant quarantine certificate, etc.) can be directly sent to the Department of Consular
Affairs of the Ministry of Foreign Affairs for endorsement as required. To sign the consulate to be handled, the
documents and documents that belong to the scope of CCPIT’s endorsement, such as: INV, bill of lading, slaughter
certificate, commodity inspection certificate issued by the commodity inspection company, insurance policy issued by
the insurance company, etc., first directly stamped by the CCPIT The special seal shall be endorsed and then sent to
the Department of Consular Affairs of the Ministry of Foreign Affairs for endorsement. For those who need to make
an international commercial certificate, first submit the international commercial certificate to the China Council for



the Promotion of International Trade, and then send it to the Department of Consular Affairs of the Ministry of
Foreign Affairs.

外交部领事司和使馆加签

对申请单位提交代理的单据文件审核后，对于可以办-理领事加签的单据（如产地证）和官/方机构、公
证部门出具的文件（例如商检局出具的商检证、动植物检疫局出具的动植物检疫证明等），可按要求直
接送外交部领事司进行加签。对拟办-理的领事加签，属于贸促会加签范围的单据文件，如：INV、提单
、屠宰证、商检公司出具的商检证、保险公司出具保险单等，先由贸促会直接加盖单据证明专用章予以
加签，然后送外交部领事司加签。对于需制作国际商事证明书的，先交中国贸促总会出具国际商事证明
书，再送外交部领事司。

In consular endorsement, the consular department of the Ministry of Foreign Affairs of my country first endorses the
documents and documents is a prerequisite for the endorsement by the consulate of the foreign embassy in China. As
a prerequisite and necessary procedure for consular endorsement, the endorsement by the Department of Consular
Affairs of the Ministry of Foreign Affairs of my country is to review foreign-related commercial documents on behalf
of the country. Therefore, documents that require consular endorsement must be endorsed by the Department of
Consular Affairs of the Ministry of Foreign Affairs of my country before the foreign embassy in China endorses the
documents, and cannot be directly submitted to the embassy for endorsement.

After the consular department of the Ministry of Foreign Affairs has completed the endorsement, the service center of
the foreign agencies of the Ministry of Foreign Affairs will send it to the office-consul of the foreign embassy in China
for endorsement.

在领事加签中，由我国外交部领事司对单据文件先进行加签是外国驻华使馆领事加签的先决条件。作为
领事加签的前提和必经的程序，我国外交部领事司的加签是代表country对涉外商业单据文件进行审查。
因此，对于需要领事加签的单据文件在外国驻华使馆加签前，必须先由我国外交部领事司加签，而不得
直接交使馆加签。

外交部领事司办妥加签后，由外交部驻外机构服务中心送外国驻华使馆办-理领事加签。

 

如何申请办-理使馆加签

1．提交《领事加签申办表》（1）和《领事加签申办表》（2）各一份正本；

2．提交需经贸促会加签的全套资料（所有的使馆加签必须先经贸促会加签）；

3．提交需加签的文件及其复印件二份。

4、个别有特殊规定的使馆按其特殊规定办-理；

您的文书拟送香港特区使用如何办-理确认手续?

送往香港特区使用的涉外公证/书需在外交部领事司办-理确认手续，而不是办-
理领事加签。这一点请您一定要记住。
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